
Svar på interpellation införande av 6 timmarsdag 

 

Sjukfrånvaron bland kommunanställda är oroande. Ökade sjukskrivningstal gäller visserligen inte 
bara Bollebygds kommun men är ändå oroande.  

Du nämner den motion som S, Mp och V lämnat in, där vi föreslår att utreda möjlighet och 
konsekvens av att införa 6-timmars arbetsdag. Den ligger för beredning och kommer upp ett av de 
närmaste kommunfullmäktigesammanträden. 

Något beslut finns inte om att införa detta på prov till hösten. 

Du nämner att ni inte sett ett enda beslutsförslag i KF att vi tar sjukfrånvaron på allvar.  Då vill jag 
nämna en del som pågår förutom det löpande arbetet med systematiskt arbetsmiljöarbete och 
rehabiliteringsinsatser för de som behöver detta.  

I budget 2016 finns en miljon avsatt till att jobba med åtgärder. Vår personalchef har ett uppdrag att 
återkomma med förslag på åtgärder, en rapport kommer på nästa kommunstyrelse. Vår 
personalmiljon som nu ses över för att bli ännu spetsigare. Den satsning som sker på våra 
ledare/chefer, dessa är oerhört viktiga i detta arbete.  
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